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Enkel fråga till Felicia Lundmark (S), ordförande i 

gymnasienämnden, angående resurser till 

gymnasieskolorna i Skellefteå kommun 
 

Från och med 19 juni 2018 har Riksdagen bestämt att följande skall gälla på samtliga svenska 
skolor: resultaten från de nationella proven ska ha en särskild betydelse i betygssättningen. Ett 
syfte med ändringen är att bedömningen av resultaten och betygssättningen ska bli mer likvärdig 
för alla elever. 

 

Den 22: a oktober 2019 har nationella provens resultat visats upp i Skolverkets statistiska 
databas. Oroväckande då man ser resultaten för Skellefteå kommuns ekonomiprogram i 
matematik 2b och 3b. Samtidigt så saknar vi insyn i samhällsprogrammets samtliga elevers 
resultat då de inte är inrapporterade. 

 

Matematiken är ändå ett av ekonomiprogrammets huvudämnen men resultaten visar att eleverna 
inte når kursmålen enligt nationella provens resultat från VT2019. 74,5% av ekonomieleverna 
uppnår inte målen för ett godkänt betyg i nationella provet matematik 2b. Enbart 14,9% uppnår 
målen för betyget E men inga högre betyg. Samtidigt visar rapporterna från Skolverkets 
statistiska databas att 61,2% av samhälls- och ekonomieleverna i Skellefteå har högre kursbetyg 
än nationella provets resultat.  

 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA FELICIA LUNDMARK (S), ORDFÖRANDE I 

GYMNASIENÄMNDEN:  

 

• Kommer ordföranden för gymnasienämnden att se över resursbehovet inom Skellefteå 
kommuns största gymnasieprogram för att säkerställa att fler än var fjärde elev uppnår 

tillfredställande studieresultat enligt vårt nationella riktmärke? 
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